
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

Protokół Nr XXXIII/17 

z  nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Iłowo- Osada 

odbytej dnia 27 lutego 2017 roku 

w Sali Sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Iłowie- Osadzie 

pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Gminy 

Pani  Teresy Świątkowskiej. 

 

         Obrady rozpoczęto o godz. 11 –tej minut pięć , a zakończono o godz. 11-tej minut 

trzydzieści pięć.  

Stan radnych 15- tu, obecnych na sesji 14 - tu  radnych.  

Ponadto w sesji udział wzięli:  Wójt Gminy Pan Sebastian Cichocki, Skarbnik Gminy Pani  

Irena Roda,  Sekretarz Gminy Pani  Lidia Nyga –Skwara. 

 

                Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska. 

Przewodnicząca Rady Gminy powitała radnych, stwierdziła quorum władne  

do podejmowania prawomocnych uchwał obecnych 14– tu radnych. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy. 

Ad. pkt 2. 

Głos zabrał Wójt Gminy, który poinformował że radni otrzymali dziś projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iłowo-Osada na lata 2017- 2027. 

Projekt ten należy wprowadzić do porządku obrad jako pkt 4. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że punkt 4 stanie się punktem 5, a punkt 5 

punktem  6.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem porządku obrad. „Za” 

przyjęciem porządku obrad głosowało – 14 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty w brzmieniu:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

Iłowo-Osada na lata 2017-2027.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2017 rok. 

6. Wolne wnioski i zapytania. 
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Ad. pkt 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych w sprawie przyjęcia protokołu z 

XXXII Sesji Rady Gminy. Protokół został sporządzony w terminie i był do wglądu u 

pracownika obsługującego radę. Uwag do protokołu nie zgłoszono. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych kto jest za przyjęciem protokołu. „Za” przyjęciem protokołu głosowało -14 –tu 

radnych. 

Ad. pkt 4 i 5 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Iłowo-Osada na lata 2017-2027. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Irena Roda, która poinformowała że WPF jest 

prawidłowy, ponieważ wszystkie  wskaźniki są zgodne z art. 243 ustawy o finansach 

publicznych. Wobec czego można było sporządzić zmiany w budżecie gminy. 

Sporządzony projekt uchwały w szczególności dotyczy pomocy dla osób, które zostały 

poszkodowane w pożarze budynku świetlicy w Sochach. Kwotę 8.000 zł zdjęto z remontu 

budynku przy ul. Kraszewskiej 3, które zostaną przeznaczone na remont mieszkania przy ul. 

Leśnej dla poszkodowanych osób. W GOPS zmieniono plan zgodnie z pismami Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego.  Z  budżetu Gminy dołożono do planu na zasiłki jednorazowe dla 

osób poszkodowanych kwotę 5.000 zł. Również 5.000 zł zaplanowano na ekspertyzę 

budowlaną spalonego budynku. Po otwarciu ofert na asfaltowanie dróg, stwierdzono że są za 

małe środki na to zadanie. Brakująca kwota, to  221.640,62 zł. W chwili obecnej brakujące 

środki zostały zwiększone w kredycie. Przeprowadzono przetarg na drogę Narzym ul. 

Dworcowa- Narzym ul. Kolonia i kanalizację ul. Akacyjnej, zostały oszczędności z tych 

zadań w kwocie 300.000 zł. W późniejszym terminie można zdjąć te środki i pomniejszyć 

kredyt.     

Głos zabrał Wójt Gminy, informując że podejmowane są działania odnośnie znalezienia 

lokali dla pozostałych członków rodziny. Chociaż na stanie Gminy jest ok. 130 lokali 

mieszkalnych, generalnie nie ma wolnych mieszkań. 

Radni zwrócili się z zapytaniami odnośnie przyczyny pożaru, czy był już inspektor 

budowlany, czy budynek nadaje się do remontu. 

Wójt poinformował, że był już inspektor z kierownikiem ZGK na oględzinach. Przyczyną 

pożaru była prawdopodobnie instalacja elektryczna. 

Radny Pan Tadeusz Szambora zwrócił się   zapytaniem czy to względy ekonomiczne 

zadecydowały, że będzie tam robiona tylko deszczówka. Ja bym zrezygnował z deszczówki 

na tej ulicy. Usytuowanie jej jest takie, że tam nie ma potrzeby. Inne ulice mają problem z 

odprowadzaniem. 
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Radny Pan Maciej Grabiński zwrócił się z zapytaniem do Wójta, czy powiat po remoncie 

przejmie tę drogę. 

Wójt Gminy: będziemy się starać aby powiat przejął tę drogę.  

Przewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy na lata 2017-2027 pod głosowanie. „Za” przyjęciem uchwały 

głosowało – 14 -tu radnych. Uchwała została  przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XXXIII/195/17. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

na 2017 rok  poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem uchwały głosowało – 

14 -tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwałę oznaczono Nr XXXIII/196/17. 

Ad. pkt 6. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała pismo jakie otrzymał Starosta Działdowski od 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w sprawie utworzenia nowego podstawowego Zespołu 

Ratownictwa Medycznego w rejonie operacyjnym Działdowo.  

Wójt Gminy podziękował wszystkim radnym, Pani Sekretarz za zaangażowanie w sprawę 

pozyskania dodatkowej karetki. 

 

Na tym porządek obrad został wyczerpany.  

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła  obrady XXXIII  nadzwyczajnej  Sesji Rady Gminy 

/godz. 11
35

/     

 

     

Protokołowała:                                                                        Prowadząca obrady: 

R. Biełkowska                                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

                                                                                                 Teresa Świątkowska 

  


